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Protokół Nr 3/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Koronowie, 

które odbyło się 23 marca 2021r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie Ewa Szymańska 

o godzinie 14.00 otworzyła posiedzenie komisji i po powitaniu zabranych oświadczyła, że 

zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 4 członków komisji, co wobec składu 

komisji wynoszącego 5 członków komisji stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Kontrola funduszu sołeckiego za 2020 rok z 3 - ech wybranych sołectw - Huta, Glinki, 

Wiskitno, w odniesieniu do utrzymania dróg gminnych - kwota przeznaczenia 

środków z funduszu sołeckiego, z budżetu gminy, źródło pochodzenia kruszywa 

i faktury za wykonana usługę. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad.2. 

Komisja dokonała kontroli  funduszu sołeckiego za 2020 rok w wybranych sołectwach - Huta, 

Glinki, Wiskitno, w odniesieniu do utrzymania dróg gminnych, kwota przeznaczenia środków 

z funduszu sołeckiego, z budżetu gminy, źródło pochodzenia kruszywa i faktury za wykonaną 

usługę.  

Zagadnienia przedstawiła kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej pani 

Agnieszka Szwesta, a także koordynator do spraw dróg gminnych pan Artur Koper. 

Z przeprowadzonej kontroli sporządzono protokół pokontrolny, który stanowi załącznik nr 2 

niniejszego protokołu. 

Komisja dokonała skrupulatnej weryfikacji faktur dotyczących w/w kontroli. 

Faktury stanowią załącznik nr 3 niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. 

Przewodnicząca komisji złożyła dwa wnioski: 

 Jakie koszty poniosła Gmina Koronowo dotyczące budowy  drogi Glinki – Cierplewo, 

tzn. koszt całkowity budowy w/w drogi, środki finansowe z Urzędu Gminy, wysokość 

dotacji. 

 Jakie koszty poniosła Gmina Koronowa dotyczące projektu budowy ścieżki 

rowerowej Stary Dwór – Wierzchucin Królewski, proszę o uwzględnienie wszystkich 

kosztów. 

 



 

Ad. 4. 

Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia komisji, przewodnicząca komisji Ewa 

Szymańska zamknęła posiedzenie komisji. 

 

Członkowie komisji: 

 

Ewa Szymańska - przewodnicząca komisji - /-/ Ewa Szymańska 

 

Olech Raddatz - z-ca przewodniczącej komisji -  /-/ Olech Raddatz 

 

Katarzyna Karwat - członek komisji - /-/ Katarzyna Karwat 

 

Elżbieta Mojzesowicz - członek komisji – /-/ Elżbieta Mojzesowicz 

 

 

Protokół sporządziła: 

Ewa Szymańska 


